
Z A P I S N I K 
 

Sa 7. sjednice Odbora 8. saziva GDCK Crikvenica, održane srijedu, 18.04.2018. godine u 
sjedištu na adresi Trg Stjepana Radića 2, s početkom u 17:30 sati. 
Sjednici su nazočni članovi Odbora: Iva Skočilić (predsjednica), Ivona Matošić, Edina Šutić, 
Ljiljana Mavrić, Nikica Barac, Anđelka Radil, Robert Šandl 
Zapisničar: Irena Gašparović 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Odbora 
2. Izvještaj o radu između 2 sjednice Odbora 
3. Natjecanje mladih HCK 
4. Informiranje i eksterna komunikacija u GDCK Crikvenica 
5. Jubilarna priznanja HCK 
6. Financiranje kampa mladih HCK 
7. Inspekcijski nadzor DUZS-Operativni plan 
8. Razno  

AD.1  Ravnateljica društva Irena Gašparović je, prisutnim članovima Odbora, dala na uvid  
zapsinik s prošle sjednice Odbora, te je isti jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 2. Ravnateljica Irena Gašparović je izvjestila članove Odbora o provedenim aktivnostima 
između 2 sjednice Odbora.  
 
AD 3. Ravnateljica Irena Gašparović izvjestila je članove Odbora da je ekipa mladih GDCK 
Crikvenica iz SŠ Dr. Antuna Barca osvojila 1. mjesto na Međužupanijskom natjecanju mladih 
u Rijeci, te se plasirala na Državno natjecanje 12.05.2018. u Vinkovcima. Time su se stvorili 
neplanirani troškovi koje će, djelomično, pokriti DCK PGŽ, a smještaj za članove ekipe i 
mentora snosi HCK. Budući da su u pripremama sudjelovali liječnici Željka Polonijo i Filip 
Blažić, kao i učenca Patricija Troha koja je i fotograf ekipe, Odbor je donio odluku da će 
GDCK Crikvenica snositi troškove njihova puta - smještaja i dnevnica, te iste troškove za 
ravnateljicu i, eventualnog, šofera (u tijeku je prikupljanje ponuda za prijevoz), kao i troškove 
prijevoza iznad iznosa dobivenog od DCK PGŽ. 
Članica Ivona Matošić predložila da se sa specifikacijom svih troškova ravnateljica obrati 
Gradu Crikvenica kako bi se dogovorila mogućnost sufinanciranja. 
 
AD 4. Ravnateljica Irena Gašparović je upoznala članove Odbora s naputkom HCKo načinu 
komunikacije i davana informacija o radu, te sukladno tome ponovila da su jedine osobe za 
zastupanje i davanje informacija ravnateljica i predsjednica, te da ostale osobe ne mogu davati 
informacije novinarima bez prethodnog dogovora i suglasnosti s odgovornim osobama. 
 
AD 5. Budući se ove godine obilježavaa 140 godina CK na tlu današnje RH, 65 godina DDK 
u organizaciji CK, te 25 godina od priznanja HCK kao samostalnog nacionalnog društva, 
HCK je ustanovio 2 vrste priznanja: Jubilarna priznanja i Jubilarne plakete. Prijedloge o 
priznanjima potrebno je dostaviti HCK do 01.05.2018. 
Odbor je donio odluku da se za jubilarne zahvalnice predlože pravne osobe: Grad Crikvenica, 
sve škole, Ikarplast, vatrogasci, Jadran d.d., Eko-Murvica. Što se tiče fizičkih osoba, 
ravnateljica se obvezala do 25.04. napraviti spisak volonterki, te telefonski i mailom 
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dogovoriti s članovima Odbora o prijedlogu priznanja za fizičke osobe, budući se smatra da su 
volonterke najzaslužnije za funkcioniranje i provođenje aktivnosti Crvenog križa. 
 
AD 6. Odbor GDCK Crikvenica je, na prijedlog ravnateljice, donio odluku da se sudjelovanje 
mladih članova u kampu mladih financira u ukupnom iznosu od 1.500,00 kn na način da se 
navedeni iznos podijeli na prijavljeni broj članova, a eventualnu razliku snose sami članovi. 
Radi se o kampu za osnovce u organizaciji DCK PGŽ. 
 
AD 7. Ravnateljica je upoznala članove Odbora o najavljenom inspekcijskom nadzoru DUZS 
za petak 20.04.2018.  
 
Ad 8. Ravnateljica je izvjestila članove Odbora o razgovoru s ravnateljicom  Doma zdravlja o 
utrošku sredstava solidarnosti. Ravnateljica Doma zdravlja je izvjestila ravnateljicu Irenu 
Gašparović da im, trenutno, ne treba ništa od opreme ili materijala za pacijente, ali su im 
potrebne uniforme za liječnike. Odbor je odbio prijedlog ravnateljice Doma zdravlja o 
nabavci uniformi i donio odluku da se navedeni iznos ostavi do slijedeće akcije i tada donese 
odluka o utrošku. 
 
 
 


